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 Protokoll från styrelsemöte 2, 2014. 
Måndagen 24/3 2014 hos Jeanette Almgren 
Närvarande: 
Jeanette Almgren Ingemar Franzén Elisabeth Henrysson 
Jenny Weijnitz Jens Einarsson  

 
1. Mötets öppnande 
Ordföranden hälsade styrelsen välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 
2. Konstituerande styrelseposter för 2014 
Ordförande enligt årsmöte: Jeanette Almgren, Kassör: Elisabeth Henrysson 
Sekreterare: Ingemar Franzén, Ledamöter: Jenny Weijnitz och Jens Einarsson 

 
3. Föregående mötesprotokoll 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 
4. Inkommen post 
• Inköpserbjudande med prisuppgifter för facklor till valborgsmässofirandet. 
• Mail från LISA Webbdesign, med förslag på möjliga moderniseringar av vår hemsida, och 
kostnad för detta. 
 
5. Kassörens rapport 
Kassören meddelar att föreningen i dagsläget har god ekonomi. 

 
6. Valborg 
Firandet kommer som förra året att vara på ängen vid Kocktorpssjön. Eldningstillstånd har 
sökts hos polismyndigheten (700 kr). Boende på Kantarellvägen/Champinjonvägen är 
ansvariga för elden i år. Föreningen söker inget tillstånd till någon typ av försäljning, men det 
kommer att finnas möjlighet att grilla medhavd korv.  

      OBS! Stora rötter och trädstammar, byggavfall, kartongemballage får inte läggas till brasan. 
 

7. Badet vid Kocktorpssjön 
Styrelsen skickar skrivelse till kommunen att åtgärda trasig brygga och eldningsring, beskära 
nedfallet träd nära bryggan, samt begränsa föroreningen av spillning från gässen vid badet 
genom avskjutning. 
 
8. Bredband via fiber 
Några styrelseledamöter har, under en helg, gjort en snabb förfrågan hos hemmavarande  
i området, om intresset för att installera fiber enligt det kostnadsförslag som Telia tagit fram. 
Runt 70-80 procent säger sig vara positiva till erbjudandet. Styrelsen har vidarebefordrat 
intresset till Telia, som när tillfälle ges, kommer att undersöka villkoren för att dra fram fiber  
i vårt område. När detta är klart kommer de att ta kontakt med varje fastighetsägare, för att 
skriva kontrakt med de som vill installera fiber. 
 
9. Bullerskärm 
Styrelsen författar en skrivelse till kommunen, som stöder det förslag till bullerskärm mellan 
Kocktorpssjön och Värmdöleden, som bland annat framförts som ett medborgarförslag till 
kommunen. 
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10. Gatubelysningen 
Styrelsen framför önskemål till kommunen om tidigare tändning på kvällarna och utbyte av 
svaga lampor. 
 
11. Hemsidan 
En eftersatt uppdatering hoppas styrelsen kunna avhjälpa under våren. 

 
12. Nästa möte 
Måndagen den 26 maj kl 19:00 hos Ingemar Franzén, Murkelvägen 24. 
 
13. Avslutning 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
 
Vid protokollet   Justerat: 

 

 

     Ingemar Franzén   Jeanette Almgren 



  

 

 


